
Tyczyn, dnia 27 lipca 2018 r.  

Rada Miejska 

ROR.0002-1.52.2018 

 

Protokół Nr 52/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 27 lipca 2018 r. 
Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji.  

Obrady LII sesji Rady Miejskiej VII kadencji w Tyczynie o godz. 9.00 otworzył Adam Skow-

roński Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości.  

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się   

13 radnych (nieobecni: Eugeniusz Malak i Tomasz Oleniacz), co stanowi kworum niezbędne 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Następnie prowadzenie obrad objęła Wiceprzewodnicząca Rady Ewelina Malak, zgodnie   

z § 49 ust.1 pkt 2 Regulaminu pracy Rady (załącznik nr 1 do Statutu Gminy Tyczyn) na   

podstawie art. 18 ust. 1 Statutu Gminy Tyczyn.  

  

Ad.2.  Ustalenie porządku obrad. 

Po wysłaniu zaproszeń wpłynęło pismo Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad o punkt   

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej   

Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego. 

Rada w obecności 13 radnych - 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzym. się” przegłosowała pkt 11a, przyjęła porządek wraz z uzupełnieniem. 
Pozostali radni nie wnieśli wniosków ani uwag do porządku obrad. 

 

Porządek obrad wraz z uzupełnieniem.  

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

4. Informacja o realizacji uchwał i wniosków przyjętych w I-szym półroczu 2018 r.   

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  uchwały Nr IX/49/15 Rady Miejskiej w Tyczynie   

z dnia 26 czerwca 2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Tyczyn. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wychodzenia   

z Bezdomności na lata 2018-2023”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za po-

byt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługa-

mi opiekuńczymi. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów 

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Tyczyn. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy na terenie miasta Tyczyna. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia VI zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenia spółki oraz objęcie udziałów. 

 11a. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

    Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r.  

13. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

14. Sprawy różne, wolne wnioski. 

15. Zapytania i interpelacje. 
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16. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

17. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Anitę Drążek, Ryszarda Fornala   

i Ryszarda Kaczora.  

Rada w obecności 13 radnych - 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzym. się” – wybrała Komisję Wnioskową w zaproponowanym składzie. 

 

Ad.4. Informacja o realizacji uchwał i wniosków przyjętych w I-szym półroczu 2018 r.   

Radni wysłuchali informacji o realizacji uchwał i wniosków przyjętych w I-szym półroczu 

2018 r., przedstawionej przez  Burmistrza Janusza Skotnickiego.  

 

Ad.5. Uchwała: zmiany  uchwały Nr IX/49/15 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 26 czerwca 

2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Tyczyn. 

- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił projekt uchwały. Powiedział, że z uwagi na to, że do-

tychczasowy zapis w Statucie MRGT w załączniku w § 4 ust. 1 ogranicza wybór opiekuna 

MRGT (opiekunem MRGT mógł być tylko radny), postanowiono rozszerzyć zapis, aby opie-

kunem MRGT mogła być również inna osoba niebędąca radnym. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie zmiany  uchwały Nr IX/49/15 Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 26 czerwca   

2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Tyczyn. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Rada w obecności 13 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw.”, 0 „wstrzym. 

się” – podjęła uchwałę Nr LII.370.18 w sprawie zmiany  uchwały Nr IX/49/15 Rady 

Miejskiej w Tyczynie z dnia 26 czerwca 2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej   

Rady Gminy Tyczyn. 

   

Ad.6. Uchwała: w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wychodzenia z Bezdomności 

na lata 2018-2023”. 

- Kierownik M-GOPS Barbara Lew omówiła projekt uchwały. Powiedziała m.in.:, że zgodnie   

z ustawą z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz.U.2018.650 z późn. zm.), pomoc 

osobom bezdomnym należy do zadań własnych gminy. Głównym celem Programu jest  

zapewnienie osobom bezdomnym bezpieczeństwa socjalnego oraz warunków do pełnienia 

właściwych i adekwatnych do ich potrzeb i możliwości ról społecznych. Główne działania 

obejmują profilaktykę mającą na celu zapobieganie poszerzaniu się zjawiska bezdomności, 

osłonę poprzez zastosowanie standardowych rodzajów i form świadczeń pomocy społecznej   

z wykorzystaniem dostępnych środków oraz podstawowych elementów pracy socjalnej, jak 

również aktywizację zmierzającą do wyprowadzenia z bezdomności, której podstawowym 

założeniem jest przede wszystkim indywidualny program wychodzenia z bezdomności – 

opracowany wspólnie przez osobę bezdomną i pracownika socjalnego, a jego realizacja   

wymaga aktywnego współdziałania ze strony osoby bezdomnej w rozwiązywaniu własnych 

problemów życiowych. Wyjaśniła, że bezdomność z uwagi na skalę zjawiska, jego złożone 

przyczyny oraz szczególnie dotkliwe społeczno-ekonomiczne skutki jest kwestią społeczną   

o zasięgu i znaczeniu globalnym mającą swoje specyficzne, regionalne i lokalne uwarunko-

wania. Ze względu na złożoność przyczyn pozostawania w bezdomności, osoby bezdomne 

wymagają różnorodnych działań na rzecz zaspokojenia ich potrzeb oraz włączenia do pełnego 

uczestnictwa w życiu społecznym. 
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- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wychodzenia z Bezdomności na lata   

2018-2023”. 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 13 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 1 głosem „wstrzym. się” – 

podjęła uchwałę Nr LII.371.18 w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Wychodze-

nia z Bezdomności na lata 2018-2023”. 

 

Ad. 7. Uchwała: w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami   

opiekuńczymi. 

- Kierownik M-GOPS Barbara Lew omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że na podstawie 

delegacji ustawowej zawartej w art. 97 ust.5 ustawy z dnia 12 marca 2014 r. o pomocy 

społecznej (Dz.U.2018.650 z późn. zm.) rada gminy w drodze uchwały ustala szczegółowe 

zasady odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, jakimi są m.in. schronisko dla osób 

bezdomnych oraz schronisko dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. Zgodnie 

z art. 17 ust. 1 pkt. 3 w/w ustawy do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym 

należy m.in. udzielenie schronienia osobom tego pozbawionym. Dodała, że nowelizacja ta 

wprowadza nowe zasady udzielania pomocy w formie schronienia. W myśl przepisu 48a 

ust. 1w/w ustawy udzielenie schronienia będzie następować poprzez przyznanie 

tymczasowego miejsca w noclegowni albo schronisku dla osób bezdomnych lub schronisku 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. Zgodnie z art. 97 ust. 1 i ust. 5 w/w ustawy 

opłatę za pobyt w ośrodku wsparcia, do których zalicza się schroniska dla bezdomnych   

i schroniska dla bezdomnych z usługami opiekuńczymi, ustala podmiot kierujący 

w uzgodnieniu z osobą kierowaną, uwzględniając przyznany zakres usług. Jeżeli dochód 

osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty 

kryterium dochodowego, osoby nie ponoszą opłat. 

O godzinie 10.00 na obrady przyszedł radny Eugeniusz Malak. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że   

Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 14 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, przy 1 głosie „wstrzym. 

się” – podjęła uchwałę Nr LII.372.18 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponosze-

nia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

  

Ad.8. Uchwała: w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów   

alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Tyczyn. 

- Inspektor UM Ewa Chlebek omówiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że podjęta na sesji 

uchwała 22 czerwca br. została uchylona, ponieważ były zastrzeżenia Wydziału Prawnego   

i Nadzoru PUW. Wydział Prawny i Nadzoru PUW zakwestionował określenia „place wokół 

budynków” i zalecił podanie numerów ewidencyjnych tych działek. W przedmiotowej 

uchwale zgodnie z zaleceniami zostały podane numery działek. Dodała, że dopuszczenie   

spożycia napojów alkoholowych w określonych miejscach nie powinno mieć negatywnego 

wpływu na odpowiednie kształtowanie polityki społecznej w zakresie przeciwdziałania   

alkoholizmowi oraz na bezpieczeństwo i porządek publiczny. 
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- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych na terenie gminy Tyczyn. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 14 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, przy 1 głosie „wstrzym. 

się” – podjęła uchwałę Nr LII.373.18 w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Tyczyn. 
 

Ad.9. Uchwała: w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Tyczyna. 

-Burmistrz J. Skotnicki przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił, że wpłynął wniosek właścicie-

li działek ewidencyjnych o nr. 535/11, 535/6, 534/3 położonych w Tyczynie, z których   

utworzono drogę wewnętrzną na terenie powstającego osiedla obejmującego 11 domów   

jednorodzinnych z propozycją nazwy ulicy Zielone Zacisze. Dodał, że podjęcie powyższej 

uchwały pozwoli na wprowadzenie właściwej numeracji porządkowej nieruchomości przy 

niej położonych. 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 25 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie   

nadania nazwy ulicy na terenie miasta Tyczyna. 

- Przewodniczący Zarządu Osiedla w Tyczynie Jan Napora powiedział, że Zarząd pozytywnie 

zaopiniował proponowaną nazwę ulicy. 

Wobec pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podję-

ła uchwałę Nr LII.374.18 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Tyczyna. 

 

Ad.10. Uchwała: uchwalenia VI zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodaro-

wania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 

- Inspektor UM Krzysztof Zawiła omówił projekt uchwały. Powiedział, że opracowanie   

projektu VI zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy i Miasta Tyczyn, stanowi realizację uchwały Rady Miejskiej w Tyczynie 

Nr XIV/96/15 z dnia 13 listopada 2015 r. w sprawie przystąpienia do jej sporządzenia. Doty-

czy ona dwóch terenów położonych w miejscowości Matysówka o łącznej powierzchni 

1,94 ha. Celem opracowania VI zmiany jest wskazanie nowych terenów zabudowy mieszka-

niowej, w miejscu istniejących terenów rolno-osadniczych. Wskazanie nowych terenów pod 

lokalizację zabudowy mieszkaniowej, będzie odpowiedzią na zdiagnozowane na podstawie 

opracowania dotyczącego potrzeb i możliwości rozwoju Gminy i Miasta Tyczyn zapotrzebo-

wanie nowej powierzchni użytkowej zabudowy mieszkaniowej. 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie 

uchwalenia VI zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzen-

nego Gminy i Miasta Tyczyn. Powiedział, że zostały wyjaśnione wątpliwości, co do przebie-

gającej tam drogi. Wyjaśnił, że droga jest gminna tylko trochę wąska. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Rada w obecności 14 radnych – 13 głosami „za”, 0 „przeciw.”, przy 1 głosie „wstrzym. 

się” – podjęła uchwałę Nr LII.375.18 w sprawie uchwalenia VI zmiany Studium   

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn. 

 

Ad.11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenia spółki oraz objęcie udziałów. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że Gmina Tyczyn i Spółka komunalna PGK „Eko-Strug” 

sp. o.o. w Tycznie zamierzają realizować wspólne przedsięwzięcie w przedmiocie przedsię-
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biorstwa społecznego w ramach Projektu „ROWES – kompleksowe wsparcie sektora   

ekonomii społecznej w subregionie I” współfinansowany ze środków Europejskiego   

Funduszu Społecznego, realizowanego przez Rzeszowską Agencję Rozwoju Regionalnego 

S.A. Aktualnie PGK „Eko-Strug” sp. o.o. w Tycznie otrzymała dofinansowanie do planowa-

nego projektu, a celem jego realizacji niezbędnym jest utworzenie spółki i przystąpienie do 

niej Gminy Tyczyn. Nowa spółka będzie wykonywała usługi komunalne (np. utrzymanie zie-

leni, sprzątanie na terenie gminy, odśnieżanie chodników i inne). Gmina Tyczyn obejmuje 

2,5% udziałów, a PGK „Eko-Strug” sp. o.o. 97,5% udziałów. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenia spółki oraz objęcie udziałów. 

Następnie rozpoczęła się dyskusja, w której udział wzięli radni: Tomasz Chlebek, Adrian   

Kocór, Mieczysław Płonka, Genowefa Szawara, Burmistrz Janusz Skotnicki, Prezes Spółki 

„Eko-Strug” Zbigniew Możdżeń i Przewodniczący Zarządu Osiedla Jan Napora.  

W wyniku dyskusji radni stwierdzili, że nowo powołana spółka będzie dbać o estetykę   

i czystość na terenie gminy Tyczyn.  

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” –   

podjęła uchwałę Nr LII.376.18 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenia spółki oraz 

objęcie udziałów. 

  

Ad.11a. Uchwała: w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego. 

- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił, że zostały przeprowadzone 

dwa przetargi na budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej 878 w Kielnarowej, które   

zostały unieważnione. W obydwu przypadkach ofertę złożył tylko jeden wykonawca na kwo-

tę 770.000,00 zł. Kwota ta przekraczała znacznie posiadane środki na realizację inwestycji 

(370.000,00 zł). Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich (inwestor) nie będzie ogłaszał   

kolejnych przetargów i odstąpił od realizacji zadania.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu 

na realizację zadania publicznego. 

- Radny T. Chlebek zapytał, jakie są dalsze plany wykonania chodnika.  

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że PZDW przy wykonywaniu projektu na remont drogi 

od ul. Orkana w Tyczynie do Dynowa ma uwzględnić wykonane projekty gmin i przyszłym 

roku byłby budowany chodnik. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.   

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” –   

podjęła uchwałę Nr LII.377.18 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia   

pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego. 

 

Ad.12. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

- Skarbnik Gminy Barbara Matuła omówiła projekt uchwały. Powiedziałam.in.:, że zwiększa 

się dochody budżetu gminy o kwotę 73.310,83 zł z tytułu niewykorzystanych wydatków   

niewygasające roku 2017 w kwocie 54.450,83 zł oraz pieniężnych darowizn w kwocie  

18.860,00 zł. Zwiększa się wydatki budżetu gminy o kwotę 159.907,00 zł z przeznaczeniem 

na opracowanie IV, IX, XI zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Tyczyn 5.250,00 zł; opracowanie projektu technicznego – wykup  

drogi przez las w Hermanowej 30.750,00 zł; zakup wyposażenia w szkołach podstawowych 

33.147,00 zł; wydatki inwestycyjne na budowę otwartych stref aktywności OSA        
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53.900,00 zł; dotację dla M-GOK Tyczyn 8.000,00 zł; remont dróg 4.000,00 zł oraz budowę 

sieci kanalizacyjnej w Kielnarowej 14.860,00 zł. Dodała, że ustala się deficyt budżetu gminy 

w wysokości 5.032.074,48 zł, który zostanie pokryty: przychodami z emisji obligacji   

w kwocie 3.122.400,00 zł oraz wolnymi środkami w kwocie 1.909.674,48 zł oraz dokonuje 

się przeniesień planowanych wydatków, zgodnie z klasyfikacją budżetową. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 lipca br. pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2018 r. 

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – podję-

ła uchwałę Nr LII.378.18 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn   

na 2018 r. 

 

Ad.13. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział m.in.:, że: 

* odbyły się przetargi na Otwarte Strefy Aktywności oraz na drogi,  

* dokonany został odbiór remontowanej kamienicy ul. Rynek 24 w Tyczynie, 

* uczestniczył w odbiorze chodnika przy drodze wojewódzkiej w Borku Starym, 

* powtórzony został przetarg na fotowoltaikę,  

* wykonano dodatkowe miejsca parkingowe przy cmentarzu w Tyczynie,  

* zgłosiła się WSS-G z Przeworska z zapytaniem o utworzeniu w Tyczynie szkoły branżowej 

lub technikum, 

* uczestniczył w obchodach 600-lecia Borku Starego.  

 

Ad.14. Sprawy różne, wolne wnioski. 

- Radny A. Kocór zapytał, jaka jest możliwość nadania drogom w Hermanowej nazw ulic. 

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że jeżeli mieszkańcy wyrażą zgodę na utworzenie ulic to 

gmina wykona operaty geodezyjne.  

- Radna J. Czarnik zapytała czy będzie wykonane oświetlenie przy drodze Kielnarowa Dwo-

rek i za czy będzie zamontowany próg na Mokrej Stronie.  

- Burmistrz powiedział, że został ogłoszony przetarg na budowę oświetlenia.  

- Inspektor UM Stanisław Frączek wyjaśnił, że jest zlecony projekt na wykonanie progu.  

- Radny M. Płonka prosił, aby nowo zamontowany próg w Matysówce pomalować, bo nie 

jest widoczny w nocy. Zapytał również czy będzie wykonany remont drogi Matysówka – Sło-

cina.  

- Inspektor ST. Frączek powiedział, że próg zostanie pomalowany.  

- Burmistrz J. Skotniki wyjaśnił, że decyzja o remoncie drogi zapadnie po decyzji czy   

Matysówka zostanie włączona do Rzeszowa. 

- Radny M. Płonka poprosił o interwencję w Starostwie w sprawie oznakowania ronda   

w Matysówce.  

- Burmistrz powiedział, że zgłosi ten problem do Zarządu Dróg Powiatowych.  

- Przewodniczący Zarządu Osiedla Jan Napora zapytał czy jest zaprojektowany chodnik   

przy ul. Orkana, czy będzie budowane rondo. Stwierdził, że utworzenie szkoły branżowej   

w Tyczynie to jest bardzo dobry pomysł.  

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że chodnik zostanie wybudowany, opracowywana jest 

koncepcja budowy ronda. Natomiast organizatorzy szkoły mają rozmawiać z lokalnymi 

przedsiębiorcami, aby zapewnić uczniom praktyki.  

- Radny T. Chlebek zapytał, czy będzie projektowana kanalizacja sanitarna na Mokrej Stronie 

w Tyczynie. 

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że przekonsultuje tą propozycję, żeby uwzględnić środki 

finansowe w budżecie w 2019 r.   
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- Radny E. Malak zapytał, kiedy będzie uruchomienie oświetlenia przy drodze Hermanowa 

Wijasy, czy powstaną cztery przejścia dla pieszych oraz przystanek autobusowy w Hermano-

wej. 

- Inspektor St. Frączek powiedział, że oświetlenie ma być włączone od 1 sierpnia br., zgłosi 

do ZDP informację o przejściach dla pieszych, natomiast przystanek zostanie zamontowany  

w przyszłym tygodniu.    

- Radna A. Drążek poprosiła o oznaczenie uskoku na remontowanej ul. Partyzantów   

w Tyczynie. 

- Przewodniczący Rady A. Skowroński poinformował radnych, że należy złożyć oświadcze-

nie majątkowe dwa miesiące przed końcem kadencji. Odczytał pismo do Przewodniczego 

Rady od pani Aleksandry Szury. Zapytał o realizację zadań z wydatków niewygasających.  

Poprosił o oznakowanie przysiółków w Hermanowie oraz oznakowanie ul. Partyzantów oraz 

ułożenia skarp płytami jumbo przy ul. Pułanek.  

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że trzy zadania nie zostały zrealizowane z wydatków 

niewygasających. Kwoty z zdań, które nie zostały zrealizowane zostały przeniesione   

do budżetu gminy. 

- Radna G. Szawara zgłosiła założenie bariery ochronnej przy ostrym zakręcie drogi   

w Hermanowej. 

  

Ad.15. Zapytania i interpelacje - brak. 

 

Ad.16. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

Wniosek nr 1. 

Zgłoszony przez radnego Mieczysława Płonki „Proszę o naprawę, uzupełnienie i poprawę 

widoczności oznakowania drogowego przy drodze gminnej Matysówka Cmentarz”.  

Rada w obecności 14 radnych – 12 głosami „za”, 0 „przeciw.”, przy 2 głosach „wstrzym. 

się” – przegłosowała wniosek.  

 

Wniosek nr 2  

Zgłoszony przez radnego Mieczysława Płonkę „Proszę o zamontowanie kratki zbierającej 

wodę płynąca z góry drogi Matysówka Cmentarz. Brak tej kratki po założeniu rury i przykry-

ciu rowu powoduje zalewanie drogi powiatowej i nanoszenie na nią kamienia z poboczy   

tworząc niebezpieczne miejsce na drodze”.  

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”  

 – przegłosowała wniosek.  

 

Wniosek nr 3 

Zgłoszony przez Przewodniczącego KO,KiZ Tomasza Chlebka „Po komisji objazdowej   

wnoszę o zainstalowanie tymczasowego rozwiązania w formie tzw. „Toitoi” lub alternowane-

go rozwiązania na terenie stadionu LKS „Herman” Hermanowa”.    

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”  

 – przegłosowała wniosek.  

 

Wniosek nr 4  

Zgłoszony przez Przewodniczącego KO,KiZ Tomasza Chlebka „Po komisji objazdowej   

wnoszę o oczyszczenie i odmalowanie urządzeń na placu zabaw: przy szkole podstawowej   

w Kielnarowej i Hermanowej. Ponadto o odnowienie bram wjazdowych na Ogródek   

Jordanowski w Tyczynie.  

Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”  

 – przegłosowała wniosek.  
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Wniosek nr 5 

Zgłoszony przez Przewodniczącego KO,KiZ Tomasza Chlebka „Po komisji objazdowej  

wnoszę o interwencję w sprawie przebudowy wjazdu z SP w Kielnarowej. Sprawa dotyczy 

studzienki betonowej odprowadzającej wodę, która to zawęża szerokość jezdni.  

 Rada w obecności 14 radnych – 14 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”  

 – przegłosowała wniosek.  

 

Ad.17. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodnicząca Rady Ewelina Malak    

o godz. 12.10 zamknęła LIII sesję Rady Miejskiej w Tyczynie.  

 

 

Protokołowała:  

Dorota Michalak 

 

 

 

 

 

 

Przebieg obrad z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 27 lipca 2018 r. zarejestrowany  

został na nośniku elektronicznym (płyta CD) – dostępny w biurze rady.  


